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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 45. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr. Oláh Lajos (DK) 
országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján 
hajlandó-e a kormány kötelezni a betelepülő akkumulátorgyártó vállalatokat hazánkban, hogy 
vállaljanak jelentős anyagi szerepet a működésükhöz szükséges energetikai és infrastrukturális 
fejlesztések finanszírozásában?" című, K/6602. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési 
képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a 
kormány nyilvánosságra hozni az akkumulátorgyárak monitoring- és haváriaterveit, és 
megteremteni a szakmai és társadalmi ellenőrzés lehetőségét?" című, K/6603. számú Dr. Oláh 
Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának 
javaslata alapján hajlandó-e a kormány nyilvánosságra hozni azokat a számításokat, amelyek 
alapján hosszú távon és fenntarthatóan jelentős társadalmi hasznot remél a beruházásoktól?" című,
K/6604. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés 
Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány az akkumulátorgyártás során 
esetlegesen szükségessé váló hatósági szankciókat összhangba hozni a potenciális károk mértékével
és az üzemek által a tulajdonosaik számára generált bevételekkel?" című, K/6605. számú Dr. Oláh 
Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának 
javaslata alapján hajlandó-e a kormány megjeleníteni az akkumulátorgyártás felfuttatására építő 
gazdasági stratégiával kapcsolatos valamennyi érvet és ellenérvet?" című, K/6606. számú Dr. Oláh
Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának 
javaslata alapján hajlandó-e a kormány megerősíteni, illetve kiegészíteni a környezeti és 
társadalmi kockázatok felmérésére, értékelésére és kezelésére alkalmas intézményrendszert?" című, 
K/6607. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés 
Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány részletesen megvizsgálni a 
gyártóüzemek erőforrás-felhasználásának, nevezetesen az energia- és vízhasználat mértékének a 
kérdését és az egyéb helyi igények várható alakulását?" című, K/6608. számú Dr. Oláh Lajos (DK)
országgyűlési képviselő "Milyen tervet dolgozott ki a kormány annak érdekében, hogy az 
akkumulátorgyártás során megvalósított fejlesztések minél inkább hozzájáruljanak a tudásalapú 
tárasadalom hazai megteremtéséhez és az innovációhoz?" című, K/6609. számú írásbeli választ 
igénylő kérdésére adott válaszomat. 
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Tisztelt Képviselő Asszony/Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Lantos Lajos 
Csaba miniszterhez benyújtott, Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA 
Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány kötelezni a 
betelepülő akkumulátorgyártó vállalatokat hazánkban, hogy vállaljanak jelentős anyagi szerepet a 
működésükhöz szükséges energetikai és infrastrukturális fejlesztések finanszírozásában?" című, 
K/6602. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés 
Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány nyilvánosságra hozni az 
akkumulátorgyárak monitoring- és haváriaterveit, és megteremteni a szakmai és társadalmi 
ellenőrzés lehetőségét?" című, K/6603. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az 
MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a kormány 
nyilvánosságra hozni azokat a számításokat, amelyek alapján hosszú távon és fenntarthatóan 
jelentős társadalmi hasznot remél a beruházásoktól?" című, K/6604. számú Dr. Oláh Lajos (DK) 
országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján 
hajlandó-e a kormány az akkumulátorgyártás során esetlegesen szükségessé váló hatósági 
szankciókat összhangba hozni a potenciális károk mértékével és az üzemek által a tulajdonosaik 
számára generált bevételekkel?" című, K/6605. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési 
képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján hajlandó-e a 
kormány megjeleníteni az akkumulátorgyártás felfuttatására építő gazdasági stratégiával 
kapcsolatos valamennyi érvet és ellenérvet?" című, K/6606. számú Dr. Oláh Lajos (DK) 
országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának javaslata alapján 
hajlandó-e a kormány megerősíteni, illetve kiegészíteni a környezeti és társadalmi kockázatok 
felmérésére, értékelésére és kezelésére alkalmas intézményrendszert?" című, K/6607. számú Dr. 
Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Az MTA Fenntartható Fejlődés Elnöki Bizottságának 
javaslata alapján hajlandó-e a kormány részletesen megvizsgálni a gyártóüzemek erőforrás-
felhasználásának, nevezetesen az energia- és vízhasználat mértékének a kérdését és az egyéb helyi 
igények várható alakulását?" című, K/6608. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő 
"Milyen tervet dolgozott ki a kormány annak érdekében, hogy az akkumulátorgyártás során 
megvalósított fejlesztések minél inkább hozzájáruljanak a tudásalapú tárasadalom hazai 
megteremtéséhez és az innovációhoz?" című, K/6609. számú írásbeli kérdésére – a miniszter 
megbízásából – az alábbi választ adom.
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